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 Zápis 10 schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  
konané dne 15.11.2011 v Praze na Strahově (záležitosti STK dodatečně 22.11.) 

 
 

přítomni:   J.Boháč, E.Mlezivová,  P.Bednář, P.Hottmar,  P.Mokrý,   
omluven: J.Mareš ( kromě projednávání  STK 22.11.), P.Bednář (na projednávání STK) 
přizvaní na část jednání: M.Doktor, 

ž 
 

 

1. SCM, SpS, péče o talentovanou mládež 
 

□ Testování SCM - P.Hottmar informoval o testech SCM konaných 5.a 6.11. Celkem se zúčastnilo 72 
závodníků, 11 sportovců v testech neuspělo. Náhradní testy se uskuteční 26.11.   
    

□ Evidence tréninku – P.Hottmar komentoval provedenou kontrolu vedení tréninkových deníků. Chybějící data 
byla doplněna. Výbor vzal na vědomí, že F.Nikl (ONV) T.Gach (NYM) a O.Procházka (ZAM) nebudou 
zařazeni do SCM 2012, dokud neprokáží dobře vyplňovaný starý i nový deník se stejnými objemy jako 
v databázi na www.kanoe.cz.  
 

□ Čerpání financí SCM 2011 – ještě 15 oddílů může čerpat prostředky v rámci rozpočtů svých detašovaných 
pracovišť SCM. O aktuálním zůstatku jsou oddíly průběžně informovány. 
 

□  Dělení finančních prostředků na talentovanou mládež 2012 – výbor prodiskutoval možné dělení financí 
v roce 2012 mezi SCM, SpS a talentovanou mládež v oddílech. Vzhledem k nižšímu počtu zařazených 
sportovců v SCMv roce 2012, dojde k mírnému navýšení financí na jednoho člena SCM a navýšení dotace na 
SpS – rozhodnutí proběhne až podle objemu celkové dotace od MŠMT v Programu II - talentovaná mládež.     
 

□ Společný trénink kanoistek - P.Bednář připraví projekt společných tréninků kanoistek (C1 ženy) v zimním 
období. Projedná možnost pronájmu pádlovacího bazénu a tělocvičny v loděnici AC Sparta. Návrh následně 
projedná Rada SCM a posoudí možnost a formu úhrady z financí SCM. Projekt bude zveřejněn na webu ČSK  
                                                                                    Ú: 4/9/11 – P. Bednář, P. Hottmar 
                                                                                    T: 15.11. 2011 
Úkol přeložen na 22.11., kdy P.Bednář předal P.Hottmarovi konkrétní podklady v podobě návrhu záměru 
k projednání v radě SCM. 
 

□ Diskuse k SpS 2012 - P.Hottmar připraví přehled počtu benjamínků a žáků, zapojených do soutěží v letech 
2009-2011, jako kritéria výběru oddílů k zřízení SpS (sportovní středisko) v roce 2012.  
                                                                                    Ú: 5/9/11 – P. Hottmar 
                                                                                    T: 22.11. 2011.     
 

□ Podpora oddílům na přípravu talentované mládeže 2011 - oddílům byla začátkem listopadu rozeslána informace a 
smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace ze státního rozpočtu ČR na rok 2011, avšak s nesprávně vypočtenými 
částkami. Od letošního roku je uplatněno nové pravidlo o rozdělování dotací pro mládež – zohlednění zřízení 
Sportovních středisek (SpS) u některých oddílů. Toto výpočet nezohlednil. Následně byl proveden výpočet 
s užitím aktuálních pravidel. Sekretariát obratem zašle oddílům omluvný dopis s vysvětlením a novou smlouvu 
s částkami, vypočítanými v souladu s pravidlem pro rozdělování dotací pro mládež Soutěžních směrnic 2011.               
                                                                                    Ú: 1/10/11 – P. Mokrý 
                                                                                    T: 22.11. 2011.   

 
                                                       

2. Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

□ Úkoly: 3/1/10, Ú: 5/4/10 a Ú: 6/8/11 byly sloučeny: 
 Modifikace kritérií odměn za výsledky reprezentace - výbor po projednání rozhodl pověřit J.Mareše 
rozborem vyplacených odměn v sezoně 2009 a 2010 a matematickou simulací navrhovaných úprav do těchto 
dvou sezon. Na základě tohoto rozboru bude připraven návrh možného řešení s účinností od roku 2012. Pro 
rok 2011 zůstává v platnosti stávající směrnice.      Ú: zpracují členové výboru, + M. Doktor 
                                                                                  T: pro nepřítomnost J. Mareš  přeloženo na 22.11.2011 
 

Výbor diskutoval na zasedání 15.11. problematiku odměn a předběžně se shodl na úpravách v dosud užívané 
metodice výpočtu. P.Mokrý zašle do 22.11. členům výboru upravenou tabulku k další diskusi. 
 

□ Kritéria pro výpočet odměny za LOH 2012 – M. Doktor zaslal členům výboru k posouzení několik variant 
výpočtu. Výbor návrhy projednal a schválil návrh označený jako varianta „M“. P.Mokrý tento návrh 
v samostatné tabulce zašle členům výboru do 22.11.    
                                                                                    Ú: 2/10/11 – P. Mokrý 
                                                                                    T: 22.11. 2011.   
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□ Úkol 6/9/11 byl splněn – reprezentační trenéři RDS,RDJ a RDM zaslali členům výboru návrhy nominačních 

kritérií všech tří reprezentačních družstev na rok 2012. Výbor návrhy plánu práce a nominačních kritérií na 
rok 2012 projednal a schválil. Kriteria budou zveřejněna společně na internetu, do 15.12.2011. 
 
 

 RDS    

□  M.Doktor informoval členy výboru o své činnosti mezi schůzemi – o nezbytné administrativě, komunikaci 
s asistenty a trenéry, o přípravě nominačních kritérií a termínové listiny na sezónu 2012, o přípravě 
podzimního a jarního VT v Chula Vistě, o zahájení spolupráce s R.Změlíkem – zajištění členů RDS po 
stránce výživových doplňků, o účasti na speciálním semináři trenérů Centra Sportu MV-ČR, o účasti 
asistenta J.Dziakowiece na speciálním semináři o tréninku ve vysokohorském prostředí, o práci na seznamu 
reprezentantů pro finanční dotazník 2012, o zpracování podkladů pro dotaci z programu ČOV – Speciální 
projekty, o přípravě obrazového kalendáře ČSK na rok 2012. 
 

□ Informace o podzimních VT v teple: Dukla - 11.11. Sabaudia, 14.11. Chula Vista 1. část, 21.11. Chula Vista 
2. část, USK – 19.11.-4.12. Sabaudia 
 

□  Úkol 7/9/11 byl splněn.   Akademické MS 2012 – koná se v Kazani 20.-22.7. Informační schůzky na České 
asociaci akademického sportu (ČAUS, vysílací složka na MS) se zúčastnili P.Lněnička a M.Doktor. Pracovní 
skupina ČAUS  vzala zájem SRK ČSK o účastek na AMS na vědomí. Problematické je zajištění dopravy 
lodí do Kazaně. ČAUS bude jednat s pořadatelem o možnosti zapůjčení lodí, případně o zajištění transportu.   
 

□ Závěrečný VT před OH 2012 – nepodařilo se zajistit v požadovaném termínu lokalitu pro VT v Mnichově, 
(obsazeno veslaři Německa) M.Doktor hledá náhradní řešení v Duisburgu nebo v Linci. 
 

□ Úkol 7/8/11 je průběžně plněn - Požadavek na doplňkové akreditace na OH 2012 byl diskutován 
s představiteli ČOV na semináři 15.11. Požadavek ČSK bude specifikován na základě konečného počtu 
nominovaných sportovců. Ubytování na LOH v soukromí je zajištěny pro 4 osoby. Zatím nejsou k dispozici 
vstupenky, jedná se s ICF. 
 

□ Akreditační procedury na LOH – výbor vzal na vědomí informaci ze semináře ČOV konaného 15.11. 2011, 
závazných termínech spojených se zabezpečení účasti na LOH, o akreditaci sportovců a doprovodu, o 
dopravě materiálu, lodí a osob. 
 

□ Úkol 8/8/11  M.Doktor zaslal členům výboru návrh rozpočtu RDS na sezónu 2012 na částku 3.2 mil. Výbor 
předložený návrh v zájmu včasného zajištění přípravy k OH schválil. K schválenému rozpočtu RDS bude 
navíc vyčleněna částka ke krytí individuálních potřeb souvisejících s přípravou sportovců pro OH. Objem a 
způsob čerpání bude stanoven po vyjasnění příjmové stránky rozpočtu SRK ČSK na rok 2012. M.Doktor 
připraví osnovu návrhu využití tohoto fondu.            Ú: 3/10/11 – M. Doktor 
                                                                                    T: leden 2012    
 

□ Fyzioterapeut pro RDS - práce fyzioterapeuta D.Vrbického, odborníka na odstraňování potíží pohybového 
aparátu a řešení svalových disbalancí, využívá  stále více členů RDS. V současnosti má v péči 5 sportovců, 
kandidátů startu na OH, s akutními problémy. Výbor rozhodl vzhledem k potřebám přípravy k OH jeho 
spolupráci smluvně zajistit. Rozsah a výši odměny navrhne M.Doktor. Současně předseda J.Boháč projedná 
případnou možnost kontraktu s RSC Dukla, dohodou za jiná plnění svazu ve prospěch sportovců. 
                                                                                    Ú: 4/10/11 – J. Boháč, M. Doktor 
                                                                                    T: leden  2011.  
  

□ Mobilní startovací zařízení – M.Doktor doporučil po vyhodnocení všech potenciálních dodavatelů jednat 
s firmou STAP Račice. Cena za mobilní startovací zařízení se pohybuje v rozmezí 120.000,- až 140 000,- 
Kč. Výbor pověřil M. Doktora jednat s výrobcem o zadání zakázky. P. Mokrý zajistí ve spolupráci se Z. 
Peckou návrh smlouvy dle disposic M. Doktora s limitem zakázky 140 tis.Kč. 
                                                                                    Ú: 5/10/11 – P. Mokrý 
                                                                                    T: leden 2011.   
 
 

RDJ 
 

 

□ Kondiční VT RDJ je připraveno, zúčastní se zhruba 18 sportovců. Uskuteční se na Božím Daru, v případě 
nepříznivých sněhových podmínek v SC Nymburk.  
 

□ P.Hottmar zaslal členům výboru návrh rozpočtu RDJ na sezónu 2012. Výbor předložený návrh po projednání 
schválil. 
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RDM 
 

 

□ Výsledky dosažené na MSM v Singapure - výbor vzal na vědomí hodnocení účasti na MSM zpracované T. 
Ježkem. Výbor ocenil kvalitní výsledky dosažené na MSM, včetně celkového vítězství družstva kajakářů ve 
SP družstev 2011. Předseda SRK J. Boháč poděkoval T. Ježkovi za dobrou práci a dobrou reprezentaci svazu.   
 

□ Výbor schválil odměny závodníkům a trenérům za výsledky na MSM a MSMJ  
 

□ T. Ježek zaslal členům výboru návrh rozpočtu RDM na sezónu 2012. Výbor předložený návrh po projednání 
schválil.  

 
3. Různé 

 

□ Byly projednány a v souladu s dlouhodobou koncepcí schváleny kandidatury na nejbližší volné mezinárodní 
akce. Sekretariát zajistí včasné podání kandidatury na pořádání ME 2015 do konce roku 2011. Kandidatura 
na pořádání MS 2017 bude odeslána  po výzvě ICF, v souladu vyhlášenými termíny „bidding“ procesu.     
                                                                                        Ú:  9/6/ 11  –  P.Mokrý 
                                                                                        T:   dlouhodobý úkol  
 

□ P. Hottmar informoval výbor o přípravě školení trenérů III. Uskuteční se příští rok v únoru. Dosud se 
přihlásilo 22 zájemců, školení je průběžně připravováno. 
 

□ Státní finanční podpora MŠMT v roce 2012 – Výbor projednal možné dělení dotací z Programu IV „údržba a 
provoz sportovních zařízení“ a z Programu III „všeobecná sportovní činnost“ (finance distribuované poprvé 
cestou svazů, dříve cestou okresních ČSTV). Výbor ČSK jednal 1.11.2011 o metodice dělení přidělených 
dotací mezi sekce ČSK s tím, že v Programu IV se k dělení mezi žadatele využijí majetkové ukazatele 
z účetních závěrek vlastníka zařízení. K Programu III nebylo definitivně rozhodnuto, výbor ČSK rozhodne na 
příštím jednání. Diskutuje o 2 variantách - podle počtu podaných žádostí, nebo rozdělení 1/3 každé sekci. 
Výbor SRK ČSK použije v sekci obdobných kritérií. Rozhodne po oznámení objemu dotací z MŠMT (březen 
– duben 2012).  
 

□ Příprava Valné hromady SRK ČSK, která se uskuteční  sobotu 3.12.2011. 
→ Výbor podrobně projednal a schválil Hospodářskou zprávu 
→ Výbor projednal a schválil písemné podklady – pozvánku, program jednání ke schválení delegáty, 

jednací řád, písemnou zprávu pro delegáty, podklady pro návrh usnesení.    
→ Organizační zajištění akce  
Předseda informoval, že v  roce 2012 musí výbor zahájit přípravu další čtyřleté Koncepce činnosti SRK ČSK 
na období 2013-2016 
 

□  Pracovní setkání členů Evropské kanoistické asociace (ECA) se uskuteční 2.12. v Bratislavě s podtitulem 
„The Future of Olympic Canoe Sport in Europe 2013 and Beyond“ se bude jednat zejména o pozici a 
významu zastoupení evropské kanoistiky v ICF. Za ČSK se jednání zúčastní J. Pollert a J. Boháč.  
 

□  Výbor schválil odměnu pro M.Vávru za práci na správě webových stránek ČSK.  
 

□  Výbor schválil převedení lodi Plastex Athena 04 ev.č. 251 do trvalého užívání M.Mrůzkové 
 

□ Úkol 8/9/11 je plněn – Anketa SRK ČSK - P.Hottmar a M.Doktor jednali s V.Chalupou a předložili výboru 
návrh organizačního zajištění vyhlášení ankety druhého ročníku ankety o nejlepší závodníky a trenéry roku 
2011. Termín je 4.1. 2012 v 18:00. Výbor diskutoval možné varianty místa konání v pořadí hotel Pyramida, 
loděnice Dukla, veslařská loděnice Slávie. Rozhodnutí je závislé na jednání J.Boháče s managementem 
hotelu Pyramida 28.11. Je zajišťován catering, pozvání médií, hudební vystoupení, možnost „atrakce“ pro 
novináře – závody novinářů na trenažérech. Diskutováno o moderátorech – Svěcený, Bernatský (M.D.), 
Škorpil (J.B.), Smetana, Žmolík, (E.M.). Projednány ceny pro vítěze, rozpočet a scénář akce (připraví 
P.Hottmar a M.Doktor, rozešlou ke konzultaci) 
 

□  Úkol 9/9/11 byl splněn – M. Doktor dodal na ČSK 500ks vytištěných nástěnných kalendářů SRK ČSK na 
rok 2012. P Hottmar vypracoval rozdělovník, který výbor akceptoval a bude uplatněn při vydávání kalendářů.  
                                                                                          

□  P.Mokrý připraví návrh termínů schůzí výboru sekce v roce 2012. 
                                                                                        Ú:  8/10/ 11  –  P.Mokrý 
                                                                                        T:   20.12.2011  
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4.  STK   
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti obnovy závodní dráhy v Praze na Císařské louce.  
                                                                                  Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                                  T: dlouhodobý úkol 2011 
 

□ Úkol 1/8/10 byl splněn – Výbor po projednání schválil osnovu termínové listiny 2012, dohodnuté na základě 
dohody s veslaři a potřeb reprezentačních trenérů. Osnova bude zveřejněná na webových stránkách. J.Mareš 
okomentuje tvorbu termínové listiny 2012 na VH. Po doplnění zbývajících závodů bude definitivně 
potvrzena. J.Mareš na VH též popíše záměr různého způsobu organizace M-ČR na krátkých tratích v letech 
2010-12 (kvalifikace, rozdělení, jeden „dlouhý“závod).  
 

□ Úkol 2/8/10 trvá  Problémy s kvalitou práce firmy Burdík, budou dále řešeny takto: 
- J. Mareš osloví M.Slabeje zda je ochoten zajistit závody v Sedlčanech, případně další soutěže ČSK a za 

jakou cenu. 
- J.Mareš bude dále jednat s M.Burdíkem. Další možná spolupráce je možná, pokud dojde ke kvalitativní 

změně. Pokud by nedošlo k dohodě, lze nabídnout odkoupení softwaru. 
- Oslovit Slovenský svaz, zda by jejich dodavatel mohl být zálohou pro naše nezajištěné závody. 
- V roce 2012 učinit kroky k nákupu softwaru v roce 2013 ze Švédska, užívaného na Slovensku. 
                                                                                   Ú: 2/8/10 – J. Mareš 
                                                                                   T: prosinec 2011 
 

□ Úkol 3/8/10 byl splněn – Výbor schválil návrh STK na řešení problematiky velikostí lodí C1 benjamínků. 
Benjamínci A mohou startovat na lodích C1, mohou však startovat též na mini-kanoích. 

□  Úkol 4/8/10 byl splněn – Výbor projednal a schválil návrh STK na zařazování závodů žen na C1 do 
programu závodů v roce 2012. Pro ženy kanoistky budou vypisovány závody i na tratích C1 500 a C2 200. 
Navrhované slučování závodů žen (C) s jinými věkovými kategoriemi bude popsáno ve směrnicích 2012.  
  

□ Úkol 5/8/10 trvá – Společné závody se slovenským kanoistickým svazem  (Česko-Slovenský pohár). Na rok 
2012 již nepřipadá v úvahu, nejsou volné termíny. Obratem ale bude zahájeno jednání o možnostechpro rok 
2013. P.Mokrý požádá Slovenský svaz o jejich názor na společný závod. Vhodné termíny, lokality (zda pouze 
Račice nebo i jiné) věkové skupiny a kategorie.         Ú: 5/8/10 – P. Mokrý 
                                                                                     T: podzim  2011 
 

□ Na semináři ICF v Barceloně předjednal P.Šebesta s předsedou rychlostní komise ICF F.Garnerem možnost 
pozdějšího odeslání přihlášky ČSK na kontinentální OH kvalifikaci v Poznani. Souhlas by umožnil uspořádat 
závod 1.5.- 2.5. a odpadl by problém s přestavením drah na kanále v Račicích z veslařské na kanoistickou. 
Zájem Slováků o využití tohoto termínu na zorganizování paralelního, jejich vlastního nominačního závodu 
ověří P.Mokrý. Následně zajistí písemný souhlas ICF (Garner) a pořadatele (POL) s pozdějším zasláním 
přihlášky k CQ na OH.                                               Ú: 6/10/11 – P. Mokrý 
                                                                                    T: 30.11.2011 
 

□ Výbor vzal na vědomí informaci o přípravě Soutěžních směrnic 2012. Materiál proběhne korekturami mezi 
členy STK. Následně J.Mareš zašle členům výboru zkompletovaný dokument před jejího vydáním 
k závěrečným korekturám.                                         Ú: 2/9/11 – J. Mareš 
                                                                                    T:  25.1. 2012 
 

□  Předseda poděkoval předsedovi STK za vyvážené hospodaření a dosažené úspory v čerpání rozpočtu 2011. 
J.Mareš připraví návrh rozpočtu STK na rok 2012.  
                                                                                    Ú: 7/10/11 – J. Mareš 
                                                                                    T: leden 2012 
  

 
 

Mimořádná schůze výboru k přípravě vyhlášení Ankety se uskuteční 20.12. ve 13:30 
 
 

Zapsal: P. Mokrý 
 


